
Zápis   ze  zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce 

konaného dne 2.3.2017 v 18 hod 30 min 

  

1. Starosta přivítal zastupitele a hosty na zastupitelstvu obce Kostelec u Heřmanova Městce. 

Pan Škodný byl omluven. 

 Starosta navrhl ověřovatele zápisu:  pan  Jiří Skokan  a pan Ing. Jan Limberský 

k bodu č. 2 usnesení č.1/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE : 
     ověřovatele zápisu :   pan  Jiří Skokan  a pan Ing. Jan Limberský 
Hlasování:             pro  :  6         proti: 0         zdržuje : 0  

  

2. Starosta seznámil přítomné s programem jednání zastupitelstva obce. / příloha č. 1/  

K bodu č. 3 usnesení č. 45/2016 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: program jednání 

zastupitelstva obce/příloha č. 1/.  

Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

  

3.Starosta seznámil přítomné s Záměrem 1/2017 uzavřít Smlouvu o poskytování služby – 
zasílání varovných a výstražných zpráv prostřednictvím SMS zpráv /příloha č. 2/ Po té co 
nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 4 usnesení č. 3/2017 zastupitelstvo obce 
SCHVALUJE: 
Záměr 1/2017 uzavřít smlouvu o poskytování služby – zasílání varovných a výstražných zpráv 
prostřednictvím SMS zpráv /příloha č. 2/. 
 Hlasování:       pro :  6                     proti:  0                     zdržuje : 0 
 
 
       4.Starosta seznámil přítomné s Smlouvou o poskytování služby – zasílání varovných a 
výstražných zpráv prostřednictvím SMS zpráv. /příloha č. 3/ Po té co nebylo dotazů ani 
námitek, nechal hlasovat k bodu č. 5 usnesení č. 4/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Smlouvu o poskytování služby – zasílání varovných a výstražných zpráv prostřednictvím SMS 
zpráv 
/příloha č. 3/. 
 Hlasování:     pro : 6                   proti: 0                      zdržuje : 0 
 
 

5.Starosta seznámil přítomné se Záměrem 2/2017 uzavřít Dodatek č.1/2017 k smlouvě č. 
1/2012 o odvozu odpadu v obci  /příloha č. 4/Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal 
hlasovat  k bodu č. 6 usnesení č. 5/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Záměr 2/2017 uzavřít 
Dodatek č.1/2017 k smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu v obci  /příloha č. 4/. 
Hlasování : pro : 6                     proti:  0                     zdržuje : 0 
 
 

6.Starosta seznámil přítomné se Dodatkem č.1/2017 k smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu 
v obci 
/příloha č. 5/.  Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 7 usnesení č. 
6/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Dodatek č.1/2017 k smlouvě č. 1/2012 o odvozu 
odpadu v obci/příloha č. 5/. 



Hlasování :         pro  : 6         proti: 0         zdržuje : 0  

 

 
7. Starosta seznámil přítomné  se žádostí o  připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro 
Tibet /příloha č. 6/ Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 8 usnesení 
č. 7/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro 
Tibet /příloha č. 6/ 
Hlasování:  pro : 4                 proti: 0                      zdržuje : 2 
Pro: Ing. Lubomír Jankovský, Jiří Skokan, Ing. Jan Limberský, Jaroslav Kudrna,  
Zdrželi: Eva Jiráková, František Jablečník 
 

 
8. Starosta seznámil přítomné se žádosti o individuální dotaci ve výši 1500 Kč z rozpočtu obce 
Kostelec u Heřmanova Městce – Svaz tělesně postižených v ČR, z.s. místní organizace 
Heřmanův Městec 
/příloha č. 7/Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat . k bodu č. 9 usnesení č. 
8/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Žádost o individuální dotaci z rozpočtu ve výši 1500 
Kč obce Kostelec u Heřmanova Městce – Svaz tělesně postižených v ČR, z.s. místní organizace 
Heřmanův Městec 
/příloha č. 7/ 
Hlasování :         pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  

 
 
9. Starosta seznámil přítomné s žádostí snížení sazby poplatku za popelnice pí. Křivské na 360 
Kč vzhledem k nutnosti vozit popelnici nahoru k hasičárně, neboť popeláři nemohou v zimních 
měsících zajet až k domu. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat - k bodu č. 10 
usnesení č. 9/2017 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: snížení sazby poplatku za popelnice pí. 
Křivské na 360 Kč. 
Hlasování :         pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  

 

10. Starosta seznámil přítomné s výsledkem odborného posudku - pan Ing. Žalud , kde cituji: „ 
Bohužel se potvrdilo, že nejsou splněny podmínky pro identifikovatelnost přechodu. Byla by 
tu možnost přechod posunout, kde jsou ovšem obavy, že nebude přechod využíván.“ Pan 
Skyva  namítal, že pokud se to nebude řešit mohlo by dojít k neštěstí. Zastupitelé byli 
seznámeni s možností instalace radaru, jak v Dolním Kostelci, v Kostelci, ale také v Tasovicích. 
Pan Skyva měl námitek, že radary nic neřeší. Pan Skokan měl připomínku, že by tu byla 
možnost radar se signalizací červené, tak jak to funguje v Hrochově Týnci. Po té starosta 
navrhl, že bychom tuto situaci měli řešit s Dopravní policií České republiky a požádat je o jejich 
návrh , jak tuto situaci řešit.  Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat - k bodu č. 
11 usnesení č. 10/2017 zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ: Umístění  radaru v obci/příloha 
č. 9/. 
Hlasování:  pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  
 
 



11. Starosta seznámil přítomné se Zprávou o inventarizaci za rok 2016 /příloha č. 10/. Po té co 
nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 12 usnesení č. 11/2017 zastupitelstvo 
obce BERE NA VĚDOMÍ: Zprávu o inventarizaci za rok 2016 /příloha č. 10/. 
Hlasování:  pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  
 
 
12. Starosta seznámil přítomné s Rozpočtovým opatření 1/2017  /příloha č. 11/.Po té co nebylo 
dotazů ani námitek, nechal hlasovat  k bodu č. 13 usnesení č. 12/2017 zastupitelstvo obce 
BERE NA VĚDOMÍ: Rozpočtové opatření 1/2017  /příloha č. 11/. 
Hlasování:  pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  
 
 
13. Starosta seznámil přítomné s Rozpočtovým opatření 2/2017  /příloha č. 1 2/.Po té co 
nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat  k bodu č. 14 usnesení č. 13/2017 zastupitelstvo 
obce SCHVALUJE: Rozpočtové opatření 2/2017  /příloha č. 12/. 
Hlasování:  pro  : 6       proti: 0         zdržuje : 0  
 
 
14. Starosta seznámil přítomné s cenovými nabídkami  na techniku pro údržbu zeleně /příloha 
č. 13/Po té se zastupitelé na základě nabídek se dohodli, že zastupitelstvo obce bude hlasovat 
o nabídce na model od firmy Husqvarna model R 316 TS a příslušenství , neboť tento model 
splňuje požadavky nejen technické, ale i cenově. Pan Jaroslav Kudrna přesto přislíbil, že zkusí 
tuto cenu u prodejce snížit. Pan Skyva měl námitek, že nyní by bylo potřeba koupit místo 
tohoto traktoru jiný, který by splňoval podmínky pro údržbu cest v zimě a ,že by starosta měl 
zjistit, že údajně i existují dotace. Místostarostka oznámila, že toto jsme řešili v loňském roce 
a nákup této techniky zastupitelstvo schválilo, pokud se podaří získat dotaci. Pan starosta 
upřesnil, že o dotaci je požádáno a nyní probíhá řízení a čeká se na vyjádření a vyhodnocení 
dotace. Pokud bude dotace schválena proběhne výběrové řízení na nákup techniky. A co se 
týká traktoru na údržbu veřejné zeleně, je nutný nákup nového, neboť současný dosluhuje. Po 
té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 15 usnesení č. 14/2017 
zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
 Techniku na údržbu zeleně /příloha č. 13/ model Husqvarna model R 316 TS a příslušenství 
 Hlasování: pro :  6                 proti: 0                      zdržuje : 0 
 
 
15.Starosta seznámil se skutečností, že se uvolnil obecní byt na obecním úřadě. Seznámil se 
žádostmi o pronájem obecního bytu. V bytě je třeba udělat topení a kuchyňskou linku, po té 
dojde k pronajímání, kdy cena pronájmu, bude určena dle standartní ceny nájmu v této bytové 
kategorii. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 16 usnesení č. 15/2017 
zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ: Žádosti o pronájem obecního bytu. /příloha č. 14/ 
 Hlasování:  pro : 6                  proti: 0                      zdržuje : 0 
 
 

             16. Starosta seznámil s předloženým záznamem o změně položky rozpočtové skladby ve 
schváleném rozpočtu na rok 2017. Od 1.1.2017 došlo na základě novely vyhlášky o rozpočtové 
skladbě ke zrušení položky 1351, která byla nahrazena položkou 1382. Záznam o změně je 
zveřejněn na úřední desce .příloha č. 15/. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat 



k bodu č. 17 usnesení č. 16/2017 zastupitelstvo obce BERE NA VĚDOMÍ: Předložený záznam o 
změně položky rozpočtové skladby ve schváleném rozpočtu na rok 2017. Od 1.1.2017 došlo 
na základě novely vyhlášky o rozpočtové skladbě ke zrušení položky 1351, která byla 
nahrazena položkou 1382. Záznam o změně je zveřejněn na úřední desce. /příloha č. 15/ 
Hlasování: pro : 6                  proti: 0                      zdržuje : 0 
 
 
17. Starosta seznámil s žádostí o převodu část pozemku parc. Č. 868/2 o velikosti cca 38 m2 
v k.ú. Kostelec u Heřmanova Městce . /příloha č. 16/. Po té co nebylo dotazů ani námitek 
nechal starosta hlasovat k bodu č. 17  usnesení č. 17 /2017 zastupitelstvo obce schvaluje  
žádost o převodu část pozemku parc. Č. 868/2 o velikosti cca 38 m2 v k.ú. Kostelec u 
Heřmanova Městce  /příloha č. 16/. 
Hlasování: pro : 6                  proti: 0                      zdržuje : 0 
  
 
 
18.Starosta seznámil přítomné se žádostí o pronájem objektu v bývalém vojenském areálu 
panu Škodnému. Starosta vysvětlil, že pan  Škodný chce  pronajímat prostory za účelem 
výroby pamlsků pro psy, sušárna. Navrhovaná doba pronájmu by na 10 let, vzhledem 
předpokládaným investicím cca 300.000 Kč s možností prodloužením pronájmu, pan Škodný 
navrhuje výši ročního nájmu 20.000Kč. Zastupitelé se shodli, že je tu jisté nebezpečí zápachu, 
nedostačující infrastruktura. Po té nechal pan starosta hlasovat k bodu č.17 usnesení 
č.18/2017 zastupitelstvo obce schvaluje: Žádost o pronájmu nebytového prostoru v bývalém 
vojenském areálu. /příloha č. 17/ 
Hlasování: pro : 0                  proti: 6                      zdržuje : 0 
A proto bodu č.17 usnesení č.18/2017 zastupitelstvo obce neschvaluje: Žádost o pronájmu 
nebytového prostoru v bývalém vojenském areálu. /příloha č. 17/ 
 
 
18.Starosta seznámil přítomné  

• Vlajka a znak obce byl schválen Parlamentem České republiky. 

• Kalendář k výročí 760 let obce – vzhledem vysoké ceně v malém nákladu cca 300 ks 
se tyto kalendáře nebudou pořizovat. 

• Program k výročí 760 let obce – místostarostka navrhuje, aby byl také v programu 
počítáno i s dětmi- např. malování na obličej ,skákací hrad…..  

• Změna v územním plánu a studie – místostarostka přítomné seznámila, že bude 
nutné nejdříve pořídit studií a tuto studii řeší. 

Po té co nebylo dalších dotazů a příspěvků pan starosta veřejné zasedání zastupitelstva 
ukončil. 
 
Zapsala: Eva Jiráková 
Ověřovatel zápis:  Jiří Skokan                                                                                
                                     Ing. Jan Limberský                                                             
 
                                                                                                  Starosta  
                                                                                 Ing. Lubomír Jankovský 
 



 
  

 
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


